
  2023-11-15 

 

 

 

 

Protokoll från styrelsemöte - Nissans Vattenråd, 2023-11-15 

Plats: Halmstads Arena  

 

Närvarande: 

 Christer Gustafsson, Gnosjö kommun 

 Bengt-Göran Ericsson, Gislaveds kommun 

 Sofia Yngstrand (SY), Halmstads kommun 

 Bo Wahlen, Hylte kommun  

 Sven-Olof Andersson, Tranemo kommun 

 Roger Rohdin, Jönköpings kommun 

 Annika Svensson, Halmstads kommun 

 Marie Montan, LRF 

 Morgan Eriksson, Södra 

 Emma Bagler, Hylte paper 

 Johannes Pohl, Länsstyrelsen Halland 

 Hilma Samuelsson, Länsstyrelsen Jönköping 

 Kalle Ström Tottrup, Åtgärdssamordnare Hushållningssällskapet 

 

§ 1 Godkännande av dagordning och val av justerare 

 Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 Val av justerare: Marie Montan  

§ 2 Föregående protokoll 

 Beslut: Inga tillägg görs till föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna.  
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§ 3 Vattenrådens dag samt förslag för framtiden. 

Sofia återkopplade från vattenrådsdagar på Falkenbergs strandbad. Intressanta dagar 

där vi fick ta del av olika åtgärdsinsatser som genomförts i Ätrans avrinningsområde. 

Ätrans vattenråd har också tagit fram en metodutveckling för 

avrinningsområdesbaserad samverkan. Rapport från projektet finns på följande länk: 

Musa – Ätrans Vattenråd (atransvattenrad.se) 

Förslag om att återuppta kalkningskonferensen tillsammans med vattenmyndigheten 

för Västerhavet. Eventuellt samarrangemang för vattenrådsdagarna hösten 2024. 

Beslut: Styrelsen gav SY i uppdrag att sondera förutsättningar för 

kalkningskonferens/vattenrådsdagar för 2024. 

§ 4 Aktuella frågor 

 Remisser 

 Styrelsen fick info om följande remisser som inkommit till VR. Sandsebo kvarn -

 Gislaved, Brunskog – LBVA Halmstad, Ny GC-bro över Nissan i Gislaved.  

 Beslut: Styrelsen avstår att yttra sig för närvarande men ville ha underlaget till GC-

 bron i Gislaved utskickat igen. SY skickar ut efter mötet. 

 Nätverks caféer 

 SY informerar om Nätverks caféer som Västerhavets vattendistrikt arrangerar. Möten 

 sker digitalt ca 2 gånger per år och behandlar vad som helst som vattenråden tycker 

 är av intresse. Ingen föranmäla krävs. Nästa möte är den 17 november.  

 LOVA projektet 

 Styrelsen får info om arbeten som genomförts under året i LOVA-projektet. Rapport 

 från projektet kommer i slutet av november. Styrelsen vill gärna ha en dragning av 

 rapporten på kommande möte. SY undersöker om det är möjligt. 

§ 5 Myndighetsinformation 

 Länsstyrelsen Halland och Jönköping informerade om: 

 Länsstyrelserna är just nu inne i arbetet med påverkansanalyser, arbetet bedrivs i 6-

 årscykler. 

 Länsstyrelsen Jönköping ska genomföra screening av PFAS kopplat till ca 20 stycken 

 dricksvattentäkter i länet. Nya gränsvärden för PFAS-4 är 4 ng/l. 

 I Jönköping finns ytterligare medel att söka för kommande år kopplat till 

 vattenförvaltning. Medel måste betalas ut innan årsskiftet. 

 Den extra provtagning av miljögifter som genomförts av vattenrådet i år ska redovisas 

 till Länsstyrelsen senast den 15 dec. Gislaveds kommun har i annat ärende tagit 

 uppföljande prover i en av punkterna där förhöjda halter av Pfas-ämnen uppmättes. 

https://atransvattenrad.se/musa/
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 I Halland finns 200 000 kronor kvar att söka från 2023 års LOVA-budget. Sista 

 ansökningsdatum för nya LOVA-projekt till 2024 är den 31 januari. 

 Beslut: Styrelsen beslutar att söka medel från Jönköping för kalkseminarium såvida 

 det kan genomföras. 

§ 6 Övriga frågor 

 Klimatanpassningsprojekt 

 En forskare från VTI – Statens väg- och transportforskningsinstitut har inkommit med 

 förfrågan om deltagande i ett preliminärt forskningsprojekt. Iden är att titta på 

 klimatanpassning längsmed ett helt vattendrag där geografiska och administrativa 

 gränser korsas. Forskaren planerar att ha Nissan som fallstudie. Deltagande innebär 

 bland annat ca 4 workshops under 3 år med start 2024. 

 Beslut: Styrelsen beslutar att delta om projektet genomförs. Deltagande 

 styrelsemedlemmar beslutas utifall projektet blir av. SY meddelar projektledaren. 

 Ny medlem i vattenrådet 

 Halmstads energi och miljö blir preliminärt ny medlem i vattenrådet 2024. SY och 

 Anders Hedefalk ser över vad det skulle innebära i kostnader för bolaget. 

 Arkivmyndighet? 

 Beslut: Styrelsen beslutar att Halmstads kommun får vara arkivmyndighet för 

 vattenrådet. 

 Länsvattendagar 

 Bengt-Göran återkopplade från Länsvattendagarna i Nässjö där det informerats om 

 ”enkla” åtgärder av vandringshinder. Exempel på det kunde vara borttagning av 

 mindre nedfallna träd. Grävning som kan göras för hand eller iläggande av mindre 

 stenar. I princip alla mindre arbeten som inte kräver en anmälan till 

 tillsynsmyndigheten. 

  

§ 7  Kommande möten och mötets avslutning  

 Nästa möte blir den 14 februari i Gislaved 

             Onsdagen den 10 april 

              Onsdagen den 5 juni (styrelsemöte + årsmöte) 

 Onsdagen den 21 augusti 

              Onsdagen den 23 oktober 

 Christer tackade för bra ett bra möte och avslutade mötet! 

 Vid pennan Sofia Yngstrand, Samordnare 
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Klubbån – ursprunglig fåra har öppnats upp och den gamla timmerrännan är kvar mitt i strömsträckan. Ett bra exempel på kultur- 
och naturvärden på samma plats! 

 

Efter mötet fick vattenrådet en presentation av Kalle Ström Tottrup som arbetar som 

åtgärdssamordnare på Hushållningssällskapet i Halland. Arbetet syftar främst till att minska 

näringsläckage från åkermark. Presentationen finns på vattenrådets webbplats!  

 

 

 

 

Justerare: 

 

 

 

_________________________  _________________________ 

Christer Gustafsson    Marie Montan 

Gnosjö kommun    LRF 


